
RAHANDUSKOMISJONI TEGEVUSEST PERIOODIL 2013 ... 2017 

 

Perioodil november 2013 kuni september 2017 on rahanduskomisjon pidanud 38 koosolekut.  

Osalemine rahanduskomisjoni töös on olnud komisjoni liikmete poolt  hea. Üksikud puudumised on 

enamasti ette teatatud ja põhjendatud. Viimastel aastatel on aktiivselt kasutatud ka „e-osalust“, mis 

on andnud kõigile komisjoni liikmetele paindliku võimaluse seisukohtade edastamiseks. Samas tuleb 

tunnistada, et „e-osalemine“ vähendab eelnõude sisulist arutelu ja komisjoni liikmete erinevate 

seisukohtade kaasamist otsustusprotsessi. 

Rahanduskomisjoni põhiliseks ülesandeks kõikidel aastatel on olnud linna erinevate eelarvete 

menetlemine. Nii oleme suunanud volikogusse lugemisele kõikide aastate tegevuseelarved, 

investeeringute eelarved ja mitmed lisaeelarved, mis on saanud meie täiendused ja ettepanekud ning 

soovituse volikogule eelarve lugemine lõpetada. 

Lisaks eelarvete arutelule menetleti paljusid linna rahandusele olulist mõju avaldavaid eelnõusid. 

Oleme perioodiliselt saanud ülevaate linnavalitsuse pearaamatupidaja Imbi Rõivassepp’alt linna 

omalaekumistest. 

Rahanduskomisjonis on läbi arutanud linna planeeritud olulised riigihanked ja volitanud linnavalitsust 

neid läbi viima. 

Rahanduskomisjonile on esitatud informatsioon ja on läbi arutatud audiitori valimine 

raamatupidamise seaduspärasuse kontrolliks. 

Komisjoni esimehena tahan tänada rahanduskomisjoni liikmeid Valentina Melehhova’t, Merike-Kai 

Jeets’i, Elina Kisselev’i, Olga Puhhova’t ning Jaan Balodis’t meeldiva koostöö eest. Ühtlasi tänusõnad 

meie komisjoni alalisele esinejale – rahandusameti juhataja Imbi Rõivassepp’ale. Komisjoni töö 

sujuva korraldamise ja igakülgse abi eest suur tänu volikogu kantselei juhataja-referent Ene Elango’le. 
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